

星展银行代客境外理财产品-凯德商务产业信托基金结构性票据

名称调整公告

Name Change Notice of DBS QDII Product – CapitaLand Commercial Trust Linked Structured Note

尊敬的客户：

Dear Valued Customer,

自 2020 年 11 月 3 日起，星展银行代客境外理财产品—凯德商务产业信托基金结构性票据（“理财产品”）投资的境外产品的标的证券已正式更名为凯德综合商业信托基金（彭博代码：CICT SP Equity），相应地，境外产品名称和理财产品名称亦进行了调整，最终调整详情如下：

With effect from 3 Nov 2020, the name of underlying equity of Offshore Product invested under QDII Product - CapitaLand Commercial Trust Linked Structured Note ('QDII Product') has been officially changed to "CapitaLand Integrated Commercial Trust" (Bloomberg ticker: CICT SP Equity). Accordingly, name of the Offshore Product and QDII Product have been changed as follows:

受影响的条款 Impacted Terms	调整前 Before Adjustment	调整后 After Adjustment
标的证券名称 Underlying Equity	凯德商用新加坡信托基金 CapitaLand Mall Trust 彭博资讯代码：CT SP Equity	凯德综合商业信托基金 CapitaLand Integrated Commercial Trust 彭博资讯代码：CICT SP Equity
境外产品名称 Offshore Product	凯德商用新加坡信托基金结构性票据 CapitaLand Mall Trust Linked Structured Note	凯德综合商业信托基金结构性票据 CapitaLand Integrated Commercial Trust Linked Structured Note
理财产品名称 QDII Product	星展银行代客境外理财产品—凯德商务产业信托基金结构性票据 DBS QDII Product - CapitaLand Commercial Trust Linked Structured Note	星展银行代客境外理财产品—凯德综合商业信托基金结构性票据 DBS QDII Product - CapitaLand Integrated Commercial Trust Linked Structured Note

如您有任何疑问，请联系您的客户经理，或致电星展银行 24 小时客户服务热线：4008208988。

If you have any enquiries, please contact your Relationship Manager, or reach DBS China via 24 hours customer hotline: 4008208988.

星展银行（中国）有限公司

DBS (China) Limited

2020 年 11 月 5 日